

MEETINGS OF COMMITTEES

(Subject to change)

RÉUNIONS DES COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

Orders of Interpellations

Monday, 6th March, 1989
 10th December, 1988—That she will call the attention of the Senate to the question of literacy in Canada.

Monday, 6th March, 1989
 30 décembre 1988—Qu'il attire l'attention du Sénat sur la question de l'analphabétisme au Canada.

Motions

Monday, 6th March, 1989
 N/A

Questions

No. 1
 By the Honourable Senator Melnyk:
 30th December, 1988—With reference to the Northern Flood Agreement in Manitoba, (i) when did the Federal Government agree to participate; (ii) with whom did the Federal Government negotiate this agreement; (iii) were the native people directly involved in the negotiations; (iv) what financial participation did the Federal Government accept; (v) how much has been paid out by the Federal Government each year since the beginning of the agreement; (vi) to whom has the money been paid; and (vii) what was the reason for federal involvement in this provincial matter?

No. 1
 Par l'honorable sénateur Melnyk:
 30 décembre 1988—En ce qui concerne l'Accord sur les inondations dans les régions du nord au Manitoba, (i) quand le gouvernement fédéral a-t-il accepté d'y participer; (ii) avec quelles autorités le gouvernement fédéral a-t-il négocié cet accord; (iii) les autochtones ont-ils participé directement aux négociations; (iv) quelle contribution financière le gouvernement fédéral a-t-il acceptée de verser; (v) combien le gouvernement fédéral a-t-il déboursé chaque année depuis la signature de l'accord; (vi) à qui les contributions ont-elles été versées; et (vii) pour quelle raison le gouvernement fédéral a-t-il engagé dans cette question.

170